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Utskrift fra møtebok for Tjøtta og Offersøy områdeutvalg 15. februar 2022  

Tilstede: Helge Johansen (leder), Torill Jørgensen, Arne Langset, Guri Bosness, Maria Knapstad, Tor 

Åge Tømmervik 

 

1. Innledning: 

Helge Johansen ønsker velkommen til møtet. 

 

2. Gjennomgang pågående saker: 

- Sak 01/21 Ny bruk av eldresentret på Tjøtta 

Intet nytt. Prosjektgruppa purrer skal ta kontakt med rådmannen for å høre hva 

administrasjonen foretar seg. 

 

- Sak 02/21 Endring av fartsgrense på Svinesveien/skilting skolevei. 

Forslag om 50Km/t fra butikken til Hamn behandles 28.feb. 

Ansvar: Helge Johansen. 

 

- Sak 03/21 Gjengroing Storvatnet 

Intet nytt fra statsforvalteren. 

Ansvar: Tor Åge Tømmervik 

 

- Sak 04/21 Nye bord til gapahuken på Tjøtta 

Saken står på vent. 

Ansvar: Tor Åge Tømmervik. 

 

- Sak 06/21 Friluftslivets ferdselsveier. 

Koordineringsmøtet er utsatt. Arbeidet med en ferdselsplan foregår fortsatt. Høringsfrist 

20.feb. Torill foreslår at vi sender inn uttalelse med tanke på parkeringsproblematikk. 

Forslaget støttes. Torill og Tor Åge ser på saken. 

Ansvar: Torill Jørgensen  

 

- 8/21 Forsøpling og parkering i området ved fergeleiet og butikken.  

Intet nytt. Området ved fergeleiet ser bedre ut. Det stilles spørsmål om brøyting for i sikre 

adkomst til kontainere. 

Ansvar: Tor Åge Tømmervik  

 

- 12/21 Felling av trær ved Tjøtta kirke 

Områdeutvalget avventer rapport fra Felleskirkelig råd (Atle Nilsen). 

Ansvar: Helge Johansen. 

 

13/21 Boligmangel på Tjøtta. 

Helgelands blad viser til at kommunen har planer for 70 boenheter på Tjøtta! Det er også 

noen bevegelser på det private markedet. 

Arne Langset følger kommunen arbeid. 
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3. Nye saker: 

Ingen 

 

4. Eventuelt og til orientering: 

Maria Knapstad informerer om at Båtforeningen vil ta stilling til plassering av 

strandryddekonteiner. 

Det blir også diskutert hvorfor fiber ikke har blitt bygd ut på Offersøya. Utbygginen er trolig rent 

kommersielt initiert. Maria Knapstad tar en ringerunde, så avgjør vi om dette er en sak vi skal 

følge opp videre. 

Torill Jørgensen informere om historikk og bevegelser ift vanntilførsel til Svines. Rune Grolid er i 

dialog med kommunen og arbeider for vanntilførsel. 

Guri Bosness informere om at det fortsatt er problematisk å få svar fra kommunen og at dette er 

ødeleggende for initiativ og tilliten. Helge Johansen tar saken direkte med kommunen. 

 

Neste møte 5. april 2022 

 

Referent: Tor Åge Tømmervik 


